

(le français suit)

Questions and Answers - Solicitation D211025001-1

Thursday, April 25, 2024

Question 1: Are you interested in monthly aggregated passenger and fare data that's a standard throughout the industry, or only flight by flight passenger and fare data?

Answer 1: The CTA would consider accepting monthly aggregated passenger and fare data however documentation pertaining to how the aggregates were created (methodology, statistical decisions, business requirements) would need to be provided to allow for the full understanding of the data being supplied.

Question 2: If yes to the above, would you accept a web-based access to an online product versus a monthly delivery of the passenger and fare data via csv.?

Answer 2: The CTA is not prepared to accept front-end (or web-based access) to the data.

Question 3: What application/platform will the data be housed in?

Answer 3: The data will be housed in the CTA's internal data mart.

Question 4: In what location will the data be stored?

Answer 4: The data will be stored in CTA internal servers which are located in Government of Canada datacenters.

Question 5: Who will be authorized users of the data?

Answer 5: All employees of the CTA.

Question 6: Will anyone outside the CTA require access to the data?

Answer 6: No.

Questions et réponses - Appel d'offres D211025001-1

jeudi, 25 avril 2024

Question 1 : Êtes-vous intéressé par des données mensuelles agrégées sur les passagers et les tarifs, qui sont une norme dans toute l'industrie, ou seulement par des données sur les passagers et les tarifs vol par vol ?

Réponse 1 : L'OTC est prêt à accepter des données mensuelles agrégées sur les passagers et les tarifs, mais la documentation relative à la création des données agrégées (méthodologie, décisions statistiques, exigences commerciales) doit être communiquée pour que les données transmises puissent être bien comprises.

Question 2 : Si vous répondez par « oui » à la question ci-dessus, accepteriez-vous accès à un produit en ligne plutôt qu'une livraison mensuelle des données sur les passagers et les tarifs en format csv ?

Réponse 2 : L'OTC n'est pas prêt à accepter un accès direct aux données (ou un accès via le web).

Question 3 : Dans quelle application/plateforme les données seront-elles placées ?

Réponse 3 : Les données seront placées dans le data mart interne de L'OTC.

Question 4 : Où les données seront-elles entreposées ?

Réponse 4 : Les données seront entreposées dans les serveurs internes de l'OTC qui sont situés dans les centres de données du gouvernement du Canada.

Question 5 : Qui seront les utilisateurs autorisés des données ?

Réponse 5 : Tous les employés du CTA.

Question 6 : Est-ce qu'une personne extérieure de l'OTC aura besoin d'accéder les données ?

Réponse 6 : Non.